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Protokół nr 39-07/2013 

 z posiedzenia Komisji Edukacji  z dnia 23 maja 2013 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 208 

o godz. 8:50 
 
 
Komisja obradowała w 7-osobowym składzie, według listy obecności, stanowiącej 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 
 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Radny Wojciech Błaszkowski.   
 
Przewodniczący stwierdził kworum, powitał zebranych oraz poinformował, Ŝe 
porządek posiedzenia został wysłany do uczestników posiedzenia 7 dni wcześniej.  
 
Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

1. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasto 
Gdańsk do konkursu otwartego  nr 02/POKL/9.2/2012 ogłoszonego przez 
Urząd Marszałkowski Województwa Pomorskiego w ramach Działania 9.2 
„Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolnictwa zawodowego” Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki – druk nr 912 
 

2. Sprawy bieŜące, wolne wnioski, korespondencja.  
 
Porządek przyjęto jednogłośnie 7 głosami „za”.  
 
     PUNKT 1 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasto Gdańsk do 
konkursu otwartego  nr 02/POKL/9.2/2012 ogłoszonego przez Urząd 
Marszałkowski Województwa Pomorskiego w ramach Działania 9.2 „Podniesienie 
atrakcyjności i jakości szkolnictwa zawodowego” Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki – druk nr 912 
 
Druk nr 912 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 
 
Nie było Ŝadnych pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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OPINIA  Nr 39-07/164/44/2013 – załącznik nr 5 do protokołu.  
 
     PUNKT 2 
Sprawy bieŜące, wolne wnioski, korespondencja.  
 
 
Beata Wierzba – członek komisji  
Szanowni państwo, zwrócił się do mnie związek zawodowy „Solidarność”, oraz pani 
z Conradinum, która skorzystała z Kodeksu Pracy art. 186 czyli pracownik, który w 
czasie urlopu wychowawczego moŜe mieć skrócony czas pracy. Ta pani została 
zwolniona mimo, Ŝe ma ochronę prawną, i oprócz niej tam dwóch nauczycieli 
dostało takie zwolnienie, członków „Solidarności”. Chciałabym usłyszeć dlaczego 
tak się stało, mimo Ŝe Kodeks Pracy chroni, to jest zwolniony.  
 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Nie odpowiem pani na to pytanie.  
 
Alina Molska – Związek Nauczycielstwa Polskiego w Gdańsku 
Co prawda to nie dotyczy naszego członka, ale jeśli została wydana ochrona prawna 
to pracownik powinien być chroniony.  
 
Beata Wierzba – członek komisji  
Ja dzwoniłam do PIPu, tam mi odpowiedzieli, Ŝe pracownik jest absolutnie 
chroniony, natomiast jak rozmawiałam z Wydziałem Edukacji powiedzieli mi, Ŝe 
prawnicy twierdzą, Ŝe  moŜna zwolnić. Ja ciągle słyszę, Ŝe zwalnia się w Gdańsku 
nauczyciela, który wygrywa w sądzie pracy.  
 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
To pani stwierdzenie wymaga udowodnienia, ja mogę sprawdzić ile myśmy zapłacili 
za przegrane sprawy w sądach pracy poniewaŜ ja nie mam zupełnie takiej 
świadomości Ŝebyśmy takie koszty ponosili. To były niewielkie sprzed lat ciągnące 
się sprawy.  
 
Beata Wierzba – członek komisji  
Czas wypowiedzenia pracy jest z dniem 30 maja, bo jeśli została wypowiedziana 
umowa pracownikowi, który jest  chroniony, to zostało złamane według mnie prawo 
i chciałam to wyjaśnić.  
 
Wojciech Błaszkowski – Przewodniczący Komisji  
Dobrze, kolejny wniosek – proszę pani Maria Małkowska.  
 
Maria Małkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji  
Chciałam prosić koleŜanki i kolegów radnych Ŝebyśmy przegłosowali wniosek o 
wstrzymanie działań na Batorego jeśli chodzi o organizację tego centrum 
rodzinnego do następnej komisji, na którą zaprosimy dyrekcję i radę pedagogiczną. 
Oni faktycznie część mogą oddać, natomiast potrzebują równieŜ warsztaty, 
chcielibyśmy zapewnienie pani prezydent Ŝeby te warsztaty były dla tych dzieci.  
 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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Szkoła na Batorego dysponuje prawie 2000 metrów na warsztaty szkolne. Te 
warsztaty szkolne w tych metrach nie funkcjonują, są w większości wynajmowane. 
Sama doprowadziłam do porządku i umoŜliwienia na działania warsztatowe dwóch 
ogromnych pomieszczeń nad garaŜami, dyskusja dotyczy niewykorzystywanych 
przez szkołę pomieszczeń. Przez cały czas byłam przekonywana co do tego, Ŝe 
przede wszystkim praktyki zawodowe powinny się odbywać u pracodawców, a to co 
powinno być zapleczem warsztatowym w szkole powinno dotyczyć tylko tych 
czynności, z którymi z gotowymi umiejętnościami powinni pójść do pracodawcy na 
trening pracy. Ta decyzja nie odbiera Ŝadnych moŜliwości realizacji warsztatowych 
działań w szkole. Jestem po rozmowie z Radą Pedagogiczną, po rozmowach z 
rodzicami, mamy ustalone w jaki sposób przy okazji tego przystosowania będziemy 
wspierać szkołę w organizacji lepszej niŜ do tej pory przestrzeni warsztatowej. 
jestem po rozmowie z dyrektorem DRMG, który zgadza się z tym. To jest tylko 
zadanie wpisane w BPI, nie ma kalkulacji finansowej tego dotyczącej, jesteśmy w 
trakcie przygotowywania tej kalkulacji z absolutnym uwzględnieniem interesów 
szkoły przy tej zmianie. TakŜe rozmawiałam na temat reaktywacji dyskusji 
dotyczącej planów poprawy sytuacji związanej z tą salą historyczną, która miała 
być salą gimnastyczną. Jest w tej chwili zmiana konserwatora i jest inne spojrzenie 
na konserwację. Ta szkoła takŜe wchodzi w ten projekt unijny, o który państwa 
dzisiaj prosiłam, sprzęgniemy te wszystkie środki i postaramy się Ŝeby szkoła na 
Batorego funkcjonowała lepiej niŜ funkcjonuje dzisiaj i do tego nie potrzebna jest 
aŜ tak duŜa powierzchnia. Moim zdaniem miasto powinno swoje zadania realizować 
w swoich zasobach. W związku z tym wykorzystanie tych zasobów musi mieć 
racjonalne uzasadnienie i postarajmy się wspólnie Ŝeby było ono racjonalne.  
 
Alina Molska – Związek Nauczycielstwa Polskiego w Gdańsku 
Warsztaty szkolne mają 905 metrów powierzchni, drugie skrzydło podobnie i tam są 
podnajemcy  czyli to jest ok. 2000 metrów. W warsztatach szkolnych są 4 
pracownie związane z realizowanymi zawodami, jedna klasopracownia jest 
wyposaŜona w tablicę multimedialną.  
 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Ale nie w tym budynku, o którym mówimy.  
 
Alina Molska – Związek Nauczycielstwa Polskiego w Gdańsku 
Szkoła widzi potrzebę podzielenia się tą powierzchnią tak jak dzieli się nią z 
warsztatami terapii zajęciowej, ale wyjęcie 905 metrów i oddanie tego na rzecz 
Centrum Pracy Socjalnej bez gwarancji… Dzisiaj w BPI jest proponowana zmiana 
polegająca na dostosowaniu warsztatów… 
 
Jolanta Banach – członek komisji  
Ja chciałam poprzeć wniosek pani radnej Małkowskiej dlatego, bardzo bym była 
ciekawa kalkulacji dyrektora DRMG. Jeśli to są warsztaty to ja podejrzewam, Ŝe to 
moŜe być bardzo drogie.  
 
Piotr Gierszewski – członek komisji  
Druk moŜe być dzisiaj na sesji przegłosowany natomiast prośbę o przesunięcie na 
miesiąc tej autopoprawki przez panią prezydent bo to jest bezkwotowo, w kaŜdej 
chwili moŜna wprowadzić.  
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Halina Leman – członek komisji  
Ale ta autopoprawka dotyczy równieŜ innych inwestycji, których nie chcielibyśmy 
blokować.  
 
Maria Małkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji  
Niech juŜ zostanie tak jak jest bo to w kaŜdej chwili moŜemy poprawić. Teraz 
proponuję złoŜyć następujący wniosek do Prezydenta Miasta Gdańska: 
 

„Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska zwraca się z wnioskiem do Pana 
Prezydenta o przeanalizowanie kwestii przeznaczenia obiektu naleŜącego do 
Zespołu Szkół Specjalnych Nr 1 przy ul. Batorego w Gdańsku, na potrzeby 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie,  oraz przekazanie informacji w tym zakresie 
na posiedzenie Komisji Edukacji RMG 20 czerwca b.r.” 

 
Komisja przystąpiła do głosowania nad przyjęciem powyŜszego wniosku.  

 
 

Wniosek przyjęto jednogłośnie 7 głosami „za”. 
 

WNIOSEK NR 39-07/26/03/2013 
 
Beata Wierzba – członek komisji  
Ale teraz musimy się zastanowić  czy głosować nad autopoprawką.  
 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Sytuacja wygląda w sposób taki – to jest zapis wnoszący tylko jako zadanie, nie ma 
Ŝadnej zmiany budŜetowej, nie ma Ŝadnej kalkulacji finansowej.  To nie musi być 
realizowane. Umówmy się w sposób następujący – jeŜeli państwo uznacie w 
momencie kiedy przedstawimy całość tego problemu dokładnie, z kalkulacją, z 
dokładnym określeniem funkcji i zadań, które są, czy nie są naruszone i jak to 
wszystko ma wyglądać i dojdziecie do wniosku, Ŝe to zadanie nie powinno być tam 
realizowane, to stanie wówczas kwestia państwa wniosku o wykreślenie tego z BPI.  
 
 
Na tym posiedzenie zakończono. Godz. 9:10.  
 
       
       Przewodniczący Komisji Edukacji  
        Rady Miasta Gdańska 
 
               Wojciech Błaszkowski  
 
Protokołowała: 
Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska 


